
Protokół Nr 27/2022 

z posiedzenia XXVII Sesji Rady Gminy Obryte  

w dniu 28 lutego 2022 roku 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 10:02 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI posiedzenia Sesji.                 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczącego organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres 

3 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Obryte oraz warunków i zasad korzystania 

z przystanków.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Obryte za udział w działaniach 

ratowniczych i szkoleniach pożarniczych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Obryte do realizacji Programu 

osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Gminy Obryte. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy drogi we wsi 

Bartodzieje. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

16. Sprawozdanie z wykonania art. 30a ustawy Karta Nauczyciela. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XXVII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Oleksa – Przewodniczący 

Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Następnie Przewodniczący 

Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych jest 12, co stanowi 
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quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności radnych, osób zaproszonych 

stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad.  

Uwag ani zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych (100% obecnych). 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXVI posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XXVI posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z XXVI posiedzenia Sesji głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Wójtowi. 

P. Wójt – Szanowni Radni, na początku przed sprawozdaniem powiem o sytuacji jaka jest 

u naszych sąsiadów.  Jest wojna, dzisiaj ta wojna jest u nich, jutro może być u nas. Dlatego 

proszę was szanowni radni o wsparcie dla naszych sąsiadów. Organizowana jest zbiórka rzeczy 

spożywczych, nowej odzieży. Zbiórka będzie trwała do piątku do godzin wieczornych 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Obrytem. Później będziemy te rzeczy przewozić w piątek pod 

granicę. W sobotę, a także w niedzielę byłem pod granicą. Sytuacja jest tam ciężka. 

Przywiozłem dwie kobiety i czworo dzieci, którzy są teraz na terenie naszego powiatu. Jest 

bardzo dużo mieszkańców, którzy czekają na wsparcie, nie tylko materialne, ale i inne. 

Większość uchodźców, którzy nie mają znajomych w naszych okolicach nie chcą odchodzić od 

granicy. Czekają z nadzieją, że to się w końcu uspokoi. Dlatego proszę na początku radnych, 

ponieważ każdy zna swój okręg wyborczy, żebyście przeszli i poinformowali mieszkańców 

o zbiórce. Z góry dziękuje za pomoc.  

Przejdę teraz do sprawozdania, od ostatniej sesji, tj. od dnia 29 grudnia 2021 r. do dnia 

dzisiejszego zrealizowaliśmy następujące zadania i inwestycje: 
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1. Zakończyły się prace związane z przebudową schodów zewnętrznych, budową pochylni 

– podjazdu dla osób z dysfunkcją ruchu oraz utwardzenie terenu przy budynku 

Gminnego Ośrodka Kultury w miejscowości Obryte. Wykonawcą prac była firma 

ZARBUD Arkadiusz Zaręba. Łączny koszt inwestycji wyniósł około 116. 000,00 złotych. 

2. Rozpoczęły się prace związane z Rozbudową drogi gminnej na odcinku Tocznabiel – do 

drogi powiatowej Jegiel – Porządzie – Obryte – Pułtusk. Wykonawcą zadania jest firma 

Infrastruktura BUD-59, która złożyła ofertę opiewającą na kwotę 2.500.000,00 zł.  

Planowany termin zakończenia – to koniec września tego roku. 

3. Trwają prace przy budowie boiska wielofunkcyjnego przy ZPO w Obrytem. Wykonawcą 

zadania wybranym w drodze przetargu nieograniczonego jest firma TORAKOL z 

Radziejowa. Koszt inwestycji to około 800 000,00 zł. Na realizację inwestycji 

otrzymaliśmy dotację ze środków Mazowieckiego Programu Wsparcia Infrastruktury 

Sportowej 2021 finansowanego ze środków budżetu województwa mazowieckiego. 

Planowany termin zakończenia prac - to koniec maja 2022 roku.  

4. W ramach Programu Polski Ład (II nabór) złożyliśmy wniosek o łącznej wartości 

7.500.000,00 zł na drogi: 

1) Droga gminna Gródek Nowy – Cygany na odcinku 2,2 km, 

2) Droga gminna Zambski Stare – Ciółkowo Małe na odcinku 3,1 km, 

3) Droga gminna Gródek Rządowy – Sadykierz na odcinku 2,9 km, 

4) Droga gminna w miejscowości Płusy na odcinku 2,9 km. 

W tym miejscu chciałbym podziękować radnym za pomoc oraz wytypowanie dróg w 

najgorszym stanie w naszej gminie i złożenie ich do Polskiego Ładu, by naszym 

mieszkańcom żyło się lepiej. 

5. Ponadto złożyliśmy wnioski do Urzędu Marszałkowskiego o udzielenie dotacji na 

następujące inwestycje i zadania bieżące: 

1) Przebudowa drogi Obryte Kolonia (pod Ciółkowo) na łączną kwotę 1.200.000,00 zł. 

2) Budowa siłowni zewnętrznej przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem. 

Łączny koszt inwestycji to około 120.000,00 zł. 

3) Remont garażu OSP Zambski Kościelne na kwotę 30 000,00 zł. 

4) Doposażenie jednostki OSP Obryte w sprzęt ratunkowy na kwotę 40 000,00 zł. 

6. W ramach tegorocznej edycji Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw 

złożyliśmy następujące wnioski: 

1) Modernizacja linii oświetlenia ulicznego w sołectwie Zambski Stare. 
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2) Montaż oświetlenie ulicznego w sołectwie Ulaski. 

3) Renowacji kapliczki przydrożnej z zachowaniem dziedzictwa kulturowego  

w sołectwie Ciółkowo Nowe. 

4)  Ułożenie chodnika z kostki brukowej w miejscowości Ciółkowo Rządowe. 

7. W dniu 3 stycznia w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się uroczyste podpisanie umowy 

na „Przebudowę drogi wewnętrznej w miejscowości Sokołowo Parcele” (tzw. 

Brzeziny). Koszt dotacji to 540.000,00 zł. W ramach dotacji udzielonej ze środków 

budżetu województwa mazowieckiego zostanie wykonana nowa nawierzchnia 

bitumiczna o długości około 1 300 m. Został już wyłoniony wykonawca na realizację 

tego zadania. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma DROGI I MOSTY, Jan Kaczmarczyk 

na kwotę około 586.000,00 zł. 

       W ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych: 

W omawianym okresie wykonywaliśmy prace związane z posypywaniem piaskiem i solą dróg 

gminnych, przycinaniem krzaków, naprawą dróg oraz oznakowań gminnych.   

P. Sekretarz – uzupełnię to, co powiedział pan wójt odnośnie sytuacji, która wydarzyła się na 

świecie. Z tych informacji, które posiadam możliwe, że Pan Wójt wyraził się w sposób 

nieprecyzyjny o tym wszystkim, co jest. Nie może tak być, żeby tworzył się totalny bałagan czy 

to w gminie, czy w powiecie, czy w całym kraju. Od tego są specjalne organy, które pewne 

akcje pomocowe koordynują. W naszym przypadku jest to zarządzanie kryzysowe, na czele 

którego stoi pan Starosta. W dniu wczorajszym odbyła się narada u pana Wojewody, na której 

zapadły pewne decyzje. Jeśli chodzi o zbiórkę wszelkich materiałów w każdej gminie zostanie 

wyznaczony Ośrodek Pomocy Społecznej, będzie to też koordynowane przez Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Pułtusku. Co do zasad działalności zostanie wydane specjalne 

zarządzenie bądź formuła pisemna od Pana Starosty, który w sposób precyzyjne będzie 

określał w jaki sposób mamy postępować na terenie naszej gminy. Na dzień dzisiejszy na tą 

chwilę w Pułtuskim Zarządzaniu Kryzysowym odpowiednie osoby kompetentne pracują nad 

przygotowaniem konkretnych dokumentów w jaki sposób to stabilizować, żebyśmy mieli 

wytyczne w jaki sposób się zachowywać. Jeśli będą jakieś rozporządzenia, bądź 

zawiadomienia, pan Wójt przez sołtysów, czy też na stronie internetowej odpowiednie 

informacje dla państwa zamieści. Żeby nie wytworzyć bałaganu bądź paniki, apeluję 

o porządek i rozwagę. Ta akcja będzie koordynowana. To nie jest tak, że każda gmina, czy 

każda osoba w jakiś sposób przyjmuje sobie uchodźców. Trzeba tym ludziom pomóc. Sytuacja 
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jest bardzo niebezpieczna. Ja nawet porównuje, że ta która wysepka, która została 

zaatakowana przez stronę rosyjską na ukrainie przypomina Westerplatte Te małżeństwo, 

które brało ślub przed pójściem na nt przypomina mi powstanie warszawskie. Potraktujmy to 

w sposób poważny, rozsądny i logiczny, nie ulegajmy jakiejś panice. Wszystko musi mieć swój 

ład i porządek.  

P. Mroczkowski – chciałbym się odnieść do słów pana Wójta, czy pan Wójt wyobrażą sobie to 

w ten sposób, że radni będą chodzić po domach i zbierać datki. Ja owszem takie datki bardzo 

chętnie, ale sam. Kiedy są jakieś pomocowe sprawy, bardzo dobrze radzi sobie pomoc 

społeczna, która jest w gminie. Są sołtysi, albo niech zrobi to ta organizacja, która jest 

w gminie. Dziwię się, że radni mają chodzić i zbierać.  

P. Wójt – panie radny Mroczkowski ja nie nakazuję chodzić po domach. To była prośba 

o poinformowanie i poproszenie mieszkańców. Ta zbiórka będzie ogłaszana nie tylko przez 

was, ale także przez sołtysów, szkołę i ośrodek pomocy społecznej, tak żeby można było 

dotrzeć do jak największej liczby mieszkańców.  

P. Przew. RG – może należałoby to umieścić na stronie internetowej. Rozumiem to w ten 

sposób, żeby radni poinformowali, co się dzieje i w jaki sposób ta zbiórka ma się odbywać.   

P. Kruszewska – szanowni radni, panie wójcie część ludzi już dała datki. W dniu wczorajszym 

była na mszy św. zbierana ofiara pieniężna. Część ludzi wysłała smsy na wyznaczone konto. 

Nie wiem, jak to będzie dalej i jak to będzie przebiegało.  

P. Piotrowski – my tutaj nie mówimy raczej o datkach w postaci pieniężnej, tylko materialnej. 

Nie wyobrażam sobie, żeby urząd czy państwo radni zbierali pieniądze, bo to się mija 

z jakimkolwiek celem.  

P. Przew. RG – żaden radny nie będzie zbierał tylko informował, co się dzieje.  

P. Sekretarz – proszę odczytać, to co powiedziałem. Ukaże się stosowny dokument 

najprawdopodobniej starosty, czy z zarządzania kryzysowego. Ten dokument będzie określał 

zasady w jaki sposób my mamy postępować. Prosiłem państwa i jeszcze raz państwa bardzo 

proszę, nie działajmy na własną rękę i nie wytwarzajmy bałaganu i chaosu. Każdy bałagan 

i chaos, prowadzi do rozgardiaszu, co w tej sytuacji jest nikomu nie potrzebne.  Jeśli tylko 

będzie stosowny dokument zapewne pan Wójt opublikuje go na naszej stronie internetowej. 

Tam będą wtedy wskazania. Jeśli ten dokument miałby klauzulę tajności, to wtedy zostanie 

przetworzony przez odpowiednie służby i te kluczowe rzeczy zostaną zrobione. Informowałem 
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Państwa na wspólnej komisji, iż mamy rezerwę celową. Pani Skarbnik to potwierdziła. Może 

być taka sytuacja, że pan wojewoda w uzgodnieniu z odpowiednimi organami, czyli w tym 

wypadku w ministrem spraw wewnętrznych i administracji da przyzwolenie na rozwiązanie 

takiej rezerwy, która później byłaby sfinansowana przez skarb państwa. Jeszcze raz proszę nie 

ulegajmy panice. Zaczekajmy na stosowne wytyczne i wtedy będziemy postępowali. To nie jest 

zasada gra w cymbergaja, to jest zasada solidarności i pomocy społecznej, ale oparta o pewne 

przesłanki wyższej racji, które są koordynowane. Gdybyśmy działali każdy na swój strój, to 

byśmy wytworzyli totalny bałagan. Kiedyś uczestniczyłem w takiej nagonce od placu kultury 

do placu konstytucji, w panice ludzie zachowują się nieracjonalnie. Więc ja nawołuję tutaj do 

państwa radnych i do tych wszystkich mieszkańców, którzy dzisiaj nas oglądają o racjonalizm.  

Ad. 5.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 

P. Przew. RG – projekt uchwały był szczegółowo omawiany na komisjach, czy jest taka 

potrzeba, żeby to było jeszcze raz omawiane. 

Radni – nie ma takiej potrzeby.  

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/190/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte została podjęta.  

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

P. Przew. RG – uchwała ostała omówiona, proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
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Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/191/2022 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

została podjęta.  

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczącego organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej. 

P. Przew. Komisji udzielił głosu następującym osobom: 

P. Bala – w dniu 30 grudnia 2021 r. podjęta została uchwała w sprawie ustalenia diety dla 

przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej, czyli dla sołtysów. Wydział 

Nadzoru Prawnego zalecił, aby w treści uchwały znalazł się zapis, że dieta za udział w sesji 

będzie przekazywana nie tylko na konto, ale także wypłacana w kasie Urzędu Gminy Obryte. 

dokonać zmiany w tej uchwale. Na tym polega zmiana tej uchwały. Proszę państwa radnych 

o przegłosowanie tej uchwały. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/192/2022 w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczącego organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej została podjęta.  

Ad.  8.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski - chodzi tutaj o lokal znajdujący się w budynku Ośrodka Zdrowia, 

wykorzystywany pod działalność fryzjerską. W tym roku upływa termin ważności 

obowiązującej uchwały dzierżawy tego lokalu o pow. 20 m ². Dzierżawca złożył do tutejszego 

urzędu podanie z prośbą o przedłużenie umowy dzierżawy na ten lokal. Zgodnie 
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z obowiązującymi przepisami o samorządzie gminnym wymagana jest zgoda rady gminy na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na ten sam lokal. W związku, że nie ma żadnych 

przeciwskazań do najemny i lokal jest wykorzystywany zgodnie z przeznaczeniem zasadne jest 

podjęcie przedmiotowej uchwały i wydzierżawienie lokalu na kolejny okres.  

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/193/2022 w wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy została podjęta. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres 3 lat. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski - przedmiotem tej uchwały jest lokal znajdujący się w Zespole Placówek 

Oświatowych w Obrytem. Mówimy tutaj o lokalu wykorzystywanym na sklepik. Ogłoszony był 

przetarg na dzierżawę. Do przetargu przystąpił tylko jeden podmiot. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma Pawilon Handlowo – Usługowy Salwin Bożena, która dotychczas najmowała 

niniejszy lokal. Cena najmu miesięcznie 375,00 zł. Rada Gminy powinna przegłosować tą 

uchwałę, ponieważ jest to kolejna umowa z tym samym najemcą na okres dłuższy niż 3 lata. 

Nie ma żądnych przeciwskazań do najemcy. W związku z powyższym zasadne jest podjęcie 

przedmiotowej  uchwały. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
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P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/194/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres 3 lat 

została podjęta. 

Ad.10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Obryte oraz warunków i zasad korzystania 

z przystanków.  

P. Przew. RG - projekt tej uchwały omawiany był na komisjach. Pani Kruszewska zgłosiła 

wniosek, żeby w tej uchwale został dopisany jeszcze jeden przystanek w miejscowości 

Ciółkowo Rządowe. Taki przystanek został dopisany i jest on wykazie przystanków 

komunikacyjnych na terenie gminy Obryte.  

Następnie P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Sekretarz – było to konsultowane z panią radną Kruszewską i ma to odzwierciedlenie 

w załączniku. Oprócz tego przystanku, który jest w Ciółkowie Rządowym po konsultacjach 

w dniu dzisiejszym został dopisany także przystanek w Ciółkowie Nowym. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/195/2022 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Obryte oraz warunków i zasad korzystania 

z przystanków została podjęta. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Obryte za udział w działaniach ratowniczych 

i szkoleniach pożarniczych. 
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P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski –– konieczność podjęcia tej uchwały wynika z uchylenia dotychczasowych 

przepisów, na podstawie których podjęta była poprzednia uchwała w sprawie ustalenia 

ekwiwalentu z dnia 27 maja 2021 r. Konkretnie chodzi o art. 28 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 24 

sierpnia 1991 r. o ochronie przeciwpożarowej, który został w całości uchylony przez nową 

ustawę z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych. W porównaniu do 

poprzedniego stanu prawnego Rada Gminy jest teraz zobowiązana nie rzadziej niż raz na dwa 

lata podejmować uchwały określające wysokość ekwiwalentu dla strażaków za udział 

w akcjach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych. Dotychczasowo rozliczenie za udział 

w akcjach rozliczane było w minutach, natomiast teraz będzie naliczane godzinowo. Projekt 

uchwały zakłada zróżnicowane stawki za udział w działaniach i szkoleniu. Stawki nie mogą 

przekraczać 1/175 przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego brutto, które na styczeń 2022 r. 

wynosiło 6.064,24 zł. Oznacza to, że wysokość ekwiwalentu nie może przekroczyć kwoty 34,65 

zł. Zaproponowane stawki w uchwale wynoszą: 

a) 25 zł za każdą godzinę udziału w ćwiczeniu, działaniu ratowniczym lub akcji ratowniczej, 

b) 10 zł za każdą godzinę udziału w szkoleniu pożarniczym. 

Zgodnie z uchwałą o stażach pożarnych przyjęcie uchwały jest zasadne.  

Uwag, ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/196/2022 w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Obryte za udział w działaniach ratowniczych 

i szkoleniach pożarniczych została podjęta. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Obryte do realizacji Programu 

osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 
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P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Wóltańska – program „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 jest odpowiedzią na 

wyzwania, jakie stawiają przed Polską zachodzące procesy demograficzne oraz jest 

elementem polityki społecznej państwa w zakresie wsparcia seniorów niesamodzielnych ze 

względu na wiek oraz stan zdrowia. Celem programu jest zapewnienie wsparcia na rzecz 

seniorów w wieku 65 lat i więcej przez świadczenie usług wynikających z rozeznanych potrzeb 

na terenie danej gminy oraz poprawa poczucia bezpieczeństwa i możliwości samodzielnego 

funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych przez dostęp do tzw. „Opieki na 

odległość”.    

Inaczej mówiąc będą to opaski bezpieczeństwa. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono.  

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/197/2022 w przystąpienia Gminy Obryte do realizacji Programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 została podjęta. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Gminy Obryte. 

P. Przew. RG – był to wniosek złożony przez radnego - Pana Pawła Falbę. Komisja obradowała 

nad tym wnioskiem. Proszę o przedstawienie stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Falba – odczytał uchwałę Nr 18/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 28 lutego 

2022 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Gminy Obryte, która stanowi załącznik do 

protokołu.  

Uwag ani pytań nie zgłoszono.  

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
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P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/197/2022 w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Gminy Obryte została 

podjęta. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy drogi we 

wsi Bartodzieje. 

P. Przew. RG – przybył do nas sam zainteresowany tą drogą, który był również na posiedzeniu 

komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

stanowiska komisji.  

Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Falba – odczytał uchwałę Nr 17/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 21 lutego 

2022 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy drogi we wsi Bartodzieje, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

P. Deluga – wnioskodawca – ta droga, o której była mowa jest to konieczność. Nie są to żadne 

kaprysy, tylko jest to coś co ułatwi egzystencję wszystkim ludziom, którzy mieszkają przy tej 

drodze. Prosiłbym po podejście do tego jako pomoc ludziom, a nie patrzenie przez pryzmat 

radnego i jego poczynań. Prosiłbym wszystkich, aby przychylili się do tego mojego wniosku. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono.  

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 
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Uchwała Nr XXVII/198/2022 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy drogi we 

wsi Bartodzieje została podjęta. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przew. RG – proszę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 

czego dotyczy ta petycja oraz stanowiska komisji. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Falba – odczytał uchwałę Nr 16/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 21 lutego 

2022 r. w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono.  

 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVII/199/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta. 

Ad. 16. Sprawozdanie z wykonania art. 30a ustawy Karta Nauczyciela. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Skarbnik. 

P. Skarbnik - zgodnie z ustawą Karta Nauczyciela do 20 stycznia każdego roku organ 

prowadzący szkołę, a będący jednocześnie jednostką samorządu jest zobowiązany do analizy 

poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli 

w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust 3 Karty 

Nauczyciela i średniej rocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego. W przypadku nie osiągnięcia wysokości średnich wynagrodzeń ustala 

się kwotę różnicy między wydatkami poniesionymi na wynagrodzenia poniesione w danym 

roku w składnikach, o których mowa w art. 30 ust. 1. Taka kwota różnicy, jest wypłacana do 

31 stycznia w formie jednorazowego dodatku uzupełniającego, co niniejszym uczyniliśmy 

zgodnie z terminem ustawowym. Do 10 lutego organ sporządza sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń. Następnie w terminie 7 dni przekazuje je do Rady Gminy, Regionalnej 
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Izby Obrachunkowej, dyrekcji szkoły oraz związkom zawodowym. Otrzymaliście Państwo takie 

sprawozdanie myślę, że nie będę przytaczać tych kwot. Widzicie państwo jak to się 

kształtowało na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Największy udział w tym 

dodatku ma stopień nauczyciel dyplomowany.  

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

Ad. 17. Wolne wnioski i informacje. 

P. Przew. RG – chciałem w tym punkcie przypomnieć, że dostaliście państwo druki 

oświadczenia majątkowego. Zgodnie z prawem oświadczenia mamy obowiązek złożyć do 

końca kwietnia wg stanu na dzień 31 grudnia. Proszę przejrzeć swoje uwagi, żeby ich ponownie 

nie popełniać. Proszę o wypełnienie i dostarczenie w terminie do Biura Rady. 

 

 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Sekretarz – chciałbym państwa poinformować, że na Sesji Rady Powiatu, kiedy był 

uchwalany budżet naszego powiatu zgłosiłem postulat, żeby wprowadzić do budżetu dalszy 

ciąg przebudowy drogi relacji Psary - Popławy. Ten wniosek niestety nie znalazł 

odzwierciedlenia na sesji budżetowej. Jest to dość duży odcinek drogi, dlatego go zgłosiłem 

z Polskiego Ładu, ponieważ jest to największe dofinansowanie rzędu 80 %. Mamy na terenie 

naszej gminy jeden z największych zakładów publicznych. Ludzie się przemieszczają, dlatego 

na niej jest dość znaczący ruch. Ponadto droga należy do dróg wypadkowych. Na ostatniej sesji 

ponowiłem też te zapytanie. Oprócz argumentów, o których wspomniałem wcześniej, 

dodałem jeszcze jeden argument. Gmina Obryte w WPF nie ma żadnych przedsięwzięć 

inwestycyjnych zapisanych, dopiero w 2030 roku funkcjonuje droga przez las od piekarni do 

Bartodziej. Otrzymałem informację,  że jest przygotowana koncepcja relacji Psary – Popławy, 

która opiewa na kwotę 12.000.000,00 zł. Jest to dość istotna kwota, ponieważ jest to 1/9 

budżetu starostwa, jeśli chodzi o naszą gminę 1/3 naszego budżetu.  Mogę Państwa zapewnić, 

że w dalszym ciągu będę o tą drogę zabiegał. Proponowałem też na sesji budżetowej, żeby 

przynajmniej opracować jakąś koncepcję na drogę Gostkowo – Obryte. Ta droga też nie jest 

w najlepszym stanie. Jeśli otrzymam jakąś informację, zapewne ją państwu przedstawię. 

Powiat pułtuski w inwestycjach przedstawił konkretne liczby. Można odsłuchać to co było 

mówione, ale przykładowo powiem, ze najniższą kwotę dofinansowania na środki 

inwestycyjne otrzymała gmina Winnica  - 3.000.000,00 zł. Na drugim miejscu w końcówce 

znaleźliśmy się my - 8.800.000,00 zł. Wszystkie inne gminy otrzymywały więcej środków. 
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Najwięcej otrzymała gmina i miasto Pułtusk 30.000.000,00 zł. W związku z tym moja apelacja 

odnośnie dróg gminnych nie jest bezzasadna, a oparta o konkretną sytuację. Gdybym wziął 

pod uwagę dochodowość naszej gminy, to jesteśmy na ostatnim miejscu. Mamy dużo dróg 

powiatowych i powiat powinien też wspierać naszych mieszkańców.  

P. Jaskulski – nawiązując do wypowiedzi Pana Sekretarza dotyczącej drogi Psary – Obryte, jest 

to bardzo niebezpieczny odcinek. Dużo mieszkańców Psar chodzi pieszo do sklepu. Dochodzą 

kolejne budynki i miejsca, które są zamieszkane. Ja jako kierowca, ale i mieszkaniec słyszę od 

innych mieszkańców, że jest to bardzo niebezpieczny odcinek. Tam może można zrobić 

cokolwiek, może poszerzyć pobocze. 

P. Sekretarz – w ubiegłym roku taki postulat zgłosiłem na Radzie Powiatu. Pan Starosta miał 

powołać specjalną komisję ku temu, żeby poprawić bezpieczeństwo na tym odcinku drogi. 

W związku z tym zobaczymy, czy zostanie taka komisja powołana, czy nie.  

Jest jeszcze jedna rzecz, koło sklepu Dino jest wolna przestrzeń. Tam jest kilka metrów 

chodnika, też to zgłaszałem. Tym bardziej, że naprzeciwko mieszkają mieszkańcy z Domu 

Pomocy Społecznej, a ta droga jest wypadkowa. Czy zostanie powołana komisja, okażę się.  

 

Ad. 18. Zakończenie obrad.  

Godz. 11:10 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXVII Sesji Rady 

Gminy Obryte. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

 

/Grażyna Seroka/ 

           Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                            /Krzysztof Oleksa/ 

 


